
1 
 

 
MAGYAR VITORLÁS SZÖVETSÉG ELNÖKSÉGI ÜLÉS 

JEGYZŐKÖNYV 

Helyszín: Budapest, Magyar Sport Háza, 1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3. 

Időpont: 2019. október 24., 17:00 óra 

Jelen  
vannak: 

Elnökségi tagok: 

dr. Kollár Lajos 

Böröcz István 

Fináczy György 

Friedl Mihály 

Siklósi Máté 

Sükösd Balázs 

 

Jelen vannak még: 

Holczhauser András 

Bakóczy Zsuzsanna 

Pataky Attila 

Kurucz Sándor 

Imhof Gábor 

Szeremley László 

Fluck Réka 

Siklós Erik 

 

 

 

Napirend: 

1. Főtitkári beszámoló ea.: 

Holczhauser András 

2. Pénzügyi beszámoló ea.:  

Holczhauser András 

3. GINOP beszámoló  

Határozati javaslat  

nincs 

ea: 

Imhof Gábor 

4. Kékszalag sétány 

Határozati javaslat: 

Az MVSZ elnöksége a Kékszalag sétány terveit megismerte. 

ea: 

Holczhauser András   

5.  Doppingellenes Szabályzat 
Határozati javaslat: 

ea: 

Holczhauser András 
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Az MVSz Elnöksége megismerte a frissített Doppingellenes 
Szabályzatot, elfogadta azt, és 2019. november 1-től hatályba 
lépteti. 
 

6.  Kikért versenyek szerződése 

Határozati javaslat: 

Az MVSZ elnöksége a kikért versenyek frissített 

szerződéstervezetét elfogadja. 

ea: 

Holczhauser András 

7. Kiemelkedő nemzetközi versenyek díjazása 

Határozati javaslat: 

Az MVSz Elnöksége a 2019-ben elért kiemelkedő nemzetközi 
eredményeinek elismeréseként a 158/2018-as javaslatban 
megfogalmazott eredményeket elérőkön felül, az alábbi 
versenyzőket részesíti külön elismerésben:………… 

ea: 

Holczhauser András  

 

 

8.  Kupasorozatok 
Határozati javaslat: 

Az MVSz Elnöksége felkéri a Titkárságot és a bizottságokat, 

hogy dolgozzon ki egy értékelési módszert, melynek a 

ranglistaszámítás képezi alapját, de az értékelés hajónként 

történik. Hirdesse meg 2020. évre ezen értékelés alapján 

minden csoport számára a ranglista díjazást és alakítsa ki 

ezen ranglista sorozatok kommunikációját és díjazását. 

ea.:  

 

9. Laser osztályszövetség jegyzőkönyv, javaslat válogatott keret 

kijelölésére 

Határozati javaslat: 

Az MVSz elnöksége 2020. első félévére Laser 4,7 és Laser 
Radial osztályokban az alábbi válogatott keretet fogadja el a 
Laser osztályszövetség javaslata alapján. 

 
Laser 4.7  
Kovács Attila MVM  
Sigmond Soma BYC  
Verebély Mátyás SVE  
Nagy Bendegúz BYC  
Vida Róza BYC  

 
Laser Radial  
Rédling Balázs Procelero 
ifj. Majthényi Zsombor THE-
YKA 
Papp Péter SÉP 
Szűcs Ábel THE-YKA 

 

ea: 

 

 Egyebek  

  
 

Dr. Kollár Lajos megállapítja, hogy az ülés határozatképes. 

Az elnökség tagjai a napirendet egyhangúlag elfogadták. 
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1. napirendi pont: Főtitkári beszámoló 
Holczhauser András: 

- Technikai bizottság megalakulása 
- Helyzetjelentés a tokiói olimpia előkészületeiről 

o költségek (szállás, utazás) átvállalása a MOB részéről 

2. napirendi pont: Pénzügyi beszámoló 
Holczhauser András: 
Továbbra sincs cash flow probléma. Hamarosan megérkezik számlánkra a sportágfejlesztési 
keret 47M Ft-os támogatási összege, ez 12M-val több, mint a korábbi években. Néhány 
klubnak még van versenyengedély-tartozása, már a második felszólítás is kiment. 
Szerződéses sportolóinknak kifizetésre került a támogatás. A sportolók már leadták a jövő évi 
programtervet. 
Az EMMI-ben történt egyeztetés eredményeként a 100M Ft-os eszközpark megújítható, azaz 
az eszközöket le lehet selejtezni, el lehet adni és az ebből befolyó összegből újat lehet 
vásárolni. A korábbi 15 éves fenttartási idő helyett most a lényegesen kedvezőbb 5 éves 
fenttartási idővel számolhatunk. Ebből már 3 letelt. 
A jövő héten kerül sor a 2020. évi támogatási igények leadására az EMMI-ben. Remélhetően 
hasonló összegű lesz a támogatás mértéke, mint idén. 
Még két jelentős esemény lesz az idén: ranglista díjkiosztó, 90 éves az MVSz 
 
Sükösd Balázs: A Kékszalag egyik programja lehetne az olimpikonok búcsúztatása 
 
Az elnökség mindkét beszámolót elfogadta. 

3. napirendi pont: GINOP beszámoló 
Imhof Gábor:  

13-as projekt, MVA 

- Támogatási szerződés módosítást a többletforrás (225M Ft) folyósításról megkaptuk, 

várhatóan 21-én lép hatályba 

- ennek köszönhetően a buszbeszerzést – a már korábbi PIB eljárást megindító döntése 

alapján  elindítottuk, ajánlattételi határidő: október 28.  

- a kishajók és egyéb vízi eszközök specifikációja még egyeztetés alatt van, amint 

elkészült ezt is elindítjuk 

26-os projekt, BVSZK 

- a meghozott elnökségi döntések alapján (bontás, újra tervezés) a BVSZK 

taggyűlésének a döntése szükséges, szavazást elindítottuk (elnökségi ülésig várhatóan 

lezárul)  

- Sz.Z. Szállodafejlesztő Kft.-vel a védjegy-licenc szerződés (mely szerződésből 

származó összeg a fedezet az újratervezésnek) módosítását megkezdtük 

- Közti Zrt-től tervezési díjra ajánlatot bekértük 

- a bontási terv felhasználási jogának átengedéséről szóló szerződést (Sz.Z.Kft.) 

megkötöttük, a bontás megkezdődött. 
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Az ITM  részletekbe menő ellenőrzés végez a 7-es projekttel kapcsolatosan, a fenttartási 
időszakot is ellenőrzik 
 
Holczhauser András: Egyeztetés a Köztinél, rendkívüli közgyűlés összehívása, amennyiben 
konkrétumokról lehet döntést hozni 
 

4. napirendi pont: Kékszalag sétány 
Holczhauser András: 
Tájékoztatásul a terv kiküldésre került. Balatonfüred Város terve, megvan rá az engedély, indul 
a kivitelezés. 2020 júniusára készül el. 
Határozati javaslat: 
Az MVSZ elnöksége a Kékszalag sétány terveit megismerte. 
 

Név 
132/2019 (10.24) 

igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos x   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel -   

Fináczy György x   

Friedl Mihály x   

Litkey Farkas -   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   
    

 

5. napirendi pont: Doppingellenes Szabályzat 
Fluck Réka: 
Kötelező elemek figyelembe vételével frissítve.  
 
Határozati javaslat: 
Az MVSZ elnöksége megismerte a frissített Doppingellenes Szabályzatot, elfogadta azt, és 
2019. november 1-től hatályba lépteti. 
 

Név 
133/2019 (10.24) 

igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos x   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel -   

Fináczy György x   

Friedl Mihály x   

Litkey Farkas -   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   
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6. napirendi pont: Kikért versenyek szerződése 
Fluck Réka: 
Bizottságok véleményezték, a VBB és a VRB kért néhány pontosítást. Bekerült a 
szerződésbe, hogy a Szövetség az MVSZ és az MVA eszközeivel segíti a ranglista 
versenyeket. 
Értékelési mátrix – egyelőre médiamegjelenéseket nem tudja  a titkárság ellenőrizni 
 
Fináczy György: A kluboknál lévő motorosokat ki vezeti, a klubnak kell-e adni hozzá vezetőt? 
Fluck Réka: A versenybírók vezeti általában, ritkább esetben rendezők. 
 
Böröcz István: Gondokat lát a szerződésekben. 
Fluck Réka A tavaly elfogadott szerződéshez képest kevés változás. 
 
Böröcz István: Pontosításra van szükség, szankciókat kell kilátásba helyezni. 
Fluck Réka: Szükség lenne egy olyan értékelési rendszer kialakítására, amely alapján fel lehet 
állítani egy rangsort a versenyrendezőkre, szervezőkre, illetve a versenyvezetőkre 
vonatkozóan. A rangsor természetesen nyilvános lesz, amely talán a szerződés betartására 
sarkallja a rendező egyesületeket. 
 
Kurucz Sándor: Ha van szerződés, be kell tartani, ha nem tartják be, legyen következmény. 
 
Fináczy György:  Hozzáférhető-e az értékelés? 
Fluck Réka:  Nem, a bizottságoktól még nem jött vissza az anyag. Jó lenne egy évig tesztelni 
a rendszert, hogy hány ponttól vonható el a rendezés joga. Ehhez látni kell, hogy átlagosan 
hány pont gyűjthető. 
Elmondható egyébként, hogy a határidők betartása nagyban javult a tavalyihoz képest (kiírás 
feltöltése, eredmény visszatöltése), köszönhető ez annak is, hogy a Vihar-rendszer 
figyelmezteti erre a felhasználót. Egyre alacsonyabb azon versenyek száma is, amelyek 
eredményét a titkárságnak újra kell számolni. 
 
Sükösd Balázs: Tavaly az volt a terv, hogy az idei évtől minden versenyről készül értékelés. 
Ez úgy tűnik nem valósult meg. 
 
Holczhauser András: Nem, az illetékes bizottságoktól nem kaptuk meg az értékelést. 
 
Böröcz István: A mátrixból ki kell venni a versenyrendezőre vonatkozó értékelést, az esetleges 
gyenge rendezés ne a rendező egyesületet minősítse! 
Pontosítani kell a szövetség vállalásait is pl. az eredmények megjelenítésére vonatkozóan. 
 
Siklós Erik: Ha megvan egy mátrix, 2020.01.01-től kerüljön bevezetésre, egy évig ne legyen 
szankció, legyen ez egy átmeneti időszak, de 2021-től már legyen következménye, ha nem 
tartják be a szerződést.  
Hasonló a rendszer, mint a tenisznél. Ott is kiadják a versenyeket megrendezésre. Minden 
versenynek van egy supervisora, aki értékeli a versenyt, figyeli, hogy betartják-e a 
szerződésben vállalt kötelezettségeket. A supervisort a versenyigazgató értékeli.  
A kommunikációhoz annyit tennék hozzá, hogy kluboknak és a szövetségnek is közös érdeke, 
hogy a versenyek a lehető legnagyobb publicitást kapják, az eredmények minden gyorsabban 
publikálva legyenek. 
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Kollár Lajos: Réka küldje ki még egyszer véleményezésre, következő elnökségi ülésen 
szavazás róla. 

7. napirendi pont: Kiemelkedő nemzetközi eredmények díjazása 2019 
Fluck Réka 
A 158/2018-as  elnökségi határozatban megfogalmazott eredményeken kívül is lehet díjazni, 
az elnökség javaslata alapján. 
November 1-ig lehet javaslatot tenni, ez után elektronikus úton szavaz róla az elnökség. 
 
Határozati javaslat: 

Az MVSz Elnöksége a 2019-ben elért kiemelkedő nemzetközi eredményeinek elismeréseként 
a 158/2018-as javaslatban megfogalmazott eredményeket elérőken felül, az alábbi 
versenyzőket részesíti külön elismerésben: 

8. napirendi pont: Kupasorozatok 
Holczhauser András: 
Rengeteg javaslat, ötlet érkezik, ezért van szükség a szabályozásra – pl. a Balaton Kupa időről-
időre napirendre kerül. Szerencsésebb volna, ha lenne egy sorozat a klasszikusoknak, a OD 
osztályoknak, a katamaránoknak, YS Trophy a kezdőknek, a gyerekeknek. 
Kurucz Sándor: A hajók értékelése lenne érdekes. A nagyhajósoknál nem a személyes 
értékelés érdekes, nem ez motiválja őket. 
A bizottság tervei között a klubbajnokság létrehozása is szerepel. 
 
Határozati javaslat: 

Az MVSz Elnöksége felkéri a Titkárságot és a bizottságokat, hogy dolgozzon ki egy értékelési 
módszert, melynek a ranglistaszámítás képezi alapját, de az értékelés hajónként történik. 
Hirdesse meg 2020. évre ezen értékelés alapján minden csoport számára a ranglista díjazást 
és alakítsa ki ezen ranglista sorozatok kommunikációját és díjazását. 
 

Név 
134/2019 (10.24) 

igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos x   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel -   

Fináczy György x   

Friedl Mihály x   

Litkey Farkas -   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   
    

 

9. napirendi pont: Laser OSZ jegyzőkönyv, javaslat válogatott keret kijelölésére 
 
Holczhauser András: 
A Laser Osztályszövetség 2019. október 7-én megtartott közgyűlésén az alábbi válogatott Laser 

4,7 és Laser Radial keretet javasolja 2020. első félévére: 
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Határozati javaslat: 

Az MVSZ elnöksége 2020. első félévére Laser 4.7 és Laser Radial osztályokban az alábbi 

válogatott keretet fogadja el a Laser Osztályszövetség javaslata alapján. 

Laser 4.7  
Kovács Attila MVM  
Sigmond Soma BYC  
Verebély Mátyás SVE  
Nagy Bendegúz BYC  
Vida Róza BYC  

Laser Radial  
Rédling Balázs Procelero SE 
ifj. Majthényi Zsombor THE-YKA  
Papp Péter Sopron  
Szűcs Ábel THE-YKA 

 

 

Név 
135/2019 (10.24) 

igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos x   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel -   

Fináczy György x   

Friedl Mihály x   

Litkey Farkas -   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   
    

  
 

Egyebek:  

Nádas Kupa 

Böröcz István: Weöres Botond összehívott egy résztvevői konzultációt, kevesen jelentek meg. 
Nem tisztázott, hogy ez kinek a versenye, ki a felelős érte. De már meg van hirdetve a 
következő évre 6 verseny. Ez egy párhuzamos versenyrendszer a ranglistával. Nádas Kupa 
Bajnokság megrendezését is tervezik. Ha a Nádas Kupa bekerülne az MVSz kupasorozatai 
közé, akkor az RRS szerint kellene megrendezni. 
Részt vett az OP OSZ szülői értekezletén, és azt javasolja, hogy a sürgősen tisztázni kellene 
az osztályszövetségek helyzetét, illetve a versenyszabályok alkalmazásának jogát. 
 
Sükösd Balázs: A Nádas Kupa egy önálló, az MVSZ-től független rendezvény. Weöres Botond 
keresett hozzá klubokat, amelyek hajlandók megrendezni. 

Böröcz István: Jelzi, hogy benne van az MVSZ versenynaptárában, és 1M Ft-tal támogatjuk. 
Erről elnökségi határozat is van. Ráadásul könnyített szabályokkal. Ez a versenyrendszer 
fricskája. Hasonló a helyzet, mint  a Bahart Regattákkal volt.  

Fináczy György: Ha az a hozadéka, hogy nő az optimistesek létszáma, az mindenkinek jó. 
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Siklósi Máté: Nem látja kártékony hatását a Nádas Kupának, azért vettük be a 
versenyrendszerbe, hogy nőjön a versenyengedélyes versenyzők száma. Legyen felhozó 
versenysorozat. Hasonló működik Németországban is. 

 
Böröcz István: Májusra két verseny van meghirdetve. A kezdőknek teljesen felesleges májusban 
versenyt rendezni. 
 
Sükösd Balázs: Weöres Botond időben, kereken összefoglalva tette le az anyagot. Az 
augusztusi bajnoksággal kell valamit kezdeni. 
 

Siklósi Máté:  A kérdés kapcsán felmerül egy utánpótlással foglalkozó bizottság felállításának 
szükségessége. A VSB nem foglalkozik ezzel kielégítően. Az osztályszövetség azért ilyen 
aktív, mert kénytelen átvenni a bizottság feladatát. Párhuzamos bajnoki címet ne osszanak 
OP-ban! 

Böröcz István: Van egy évben 6 ranglistaverseny, 6 Nádas Kupa, Eb, vb. Ez túl sok, nincs idő 
edzeni. 

Sükösd Balázs: A Spariban van A, B és C keret, a C jár Nádas Kupára. És van, amikor a szülő 
kíséri a gyereket. A versenysorozatot a versenynaptárba kellene betenni, és nem a 
versenyrendszerbe beerőltetni. 
 
Holczhauser András: A VSB javaslatára bekerült a versenyrendszerbe, de nem tartották be az 
ezzel járó kötelezettségeket, RRS, 70%-nak van csak versenyengedélye. A klubok támogatják 
a sorozatot azzal, hogy részt vesznek rajta. A klub felelőssége, hogy milyen versenyt rendez, 
illetve az is, hogy elviszik-e oda a gyerekeket, és kiket visznek el. Ezt az MVSz nem tudja 
szabályozni.  
 
Pataky Attila: Bajnokságot csak az MVSz szervezhet a sporttörvény szerint. 
 
Sükösd Balázs: Meg lehet-e azt fogalmazni, hogy mely szabályok (RRS) nem kötelezőek a 
Nádas Kupára, pl. 42-es szabály? 
 
Fluck Réka: Csak akkor használhatja az RRS-t, ha versenyrendszeren belül van, a WS az 
MVSZ-nek delegálja az RRS használatának jogát. Az egyeztetésen az OSZ és a 
szakbizottságok megállapodtak abban, hogy mentesülhet bizonyos szabályok alól egy verseny 
(42-es szabály), de az alapvető szabályokat be kell tartani: pl. az edző nem mehet be a pályára, 
versenybírói jelenlét van. 
 
Siklósi Máté: Csak akkor támogassa az MVSz a versenysorozatot, ha versenyrendszeren belül 
marad és betartják a szabályokat. 
 
Holczhauser András: Ha versenyrendszeren kívüli, akkor a versenynaptárban se legyen benne? 
Legyen egy eseménynaptár, ahol az ilyen típusú versenyeket feltüntetjük? 

 

Böröcz István:  20 éves a Vízimentők Magyarországi Szövetsége, meg kell emlékezni róla. 
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Siklós Erik: Külön venném a kommunikációt és a marketinget, még akkor is ha néhány szálon 
összefügg . A magyar vitorlás sport első számú brandje a Kékszalag, sok mindent ezen 
keresztül lehetne kommunikálni és eladni. Jövőre olimpia lesz, éremesélyes indulóink vannak, 
a Kékszalag mellett ez lenne a kiemelt projekt. Ez az alapkoncepció. 

Honlap megújítása várható, IT szempontból és strukturálisan is. Elvárás, hogy jobban 
kommunikáljon a viharral. 

Marketing – Piaci alapon is lehet szponzort találni, csak megfelelő csomagokat kell 
összeállítani. Nem csak a Kékszalaghoz, hanem más versenyekhez is meg kell próbálni 
szponzort találni. Nem egyszerű, mert a piac beszűkült. 

Böröcz István: Jó lenne, ha lenne egy leirat, a tagok kommunikációs csomagját kellene 
összerakni.  

Siklós Erik: Készül a hunsail.hu szerkesztési elvei anyag, ez tartalmazza, hogy mely anyagok 
jelenhetnek meg. Ez kategorizálja a hajóosztályokat, versenyeket, mit kezel kiemelten a 
honlap. 

Böröcz István: Ahhoz, hogy a klub összerakja saját kommunikációs stratégiáját, szükség van a 
szövetségére, mert az sok mindent befolyásol. 

Holczhauser András: kommunikációs tervet elkészítjük.  

Siklós Erik: Szolgáltatás-csomagot készítünk. Legyen világos, mi a lokális szint és mi az 
országos. Elképzelésem szerint a készülő honlapon lesz egy doboz, ehhez az együttműködő 
klubok hozzáférést kapnak, és a híreiket itt meg tudják megjeleníteni. Ha országos 
jelentőségű, akkor a hunsail kiemelt hírei között is megjelenik. 

Holczhauser András tájékoztatja az elnökséget, hogy elkészült a vitorlás kártya design, illetve 
az indikátorgyűjtési szabályozás. Ezzel kapcsolatban lesz egyeztetés a klubokkal. 

Várhatóan november 25-én lesz az év vitorlázója díjátadó, november 29-én a ranglista 
díjkiosztó.  December 3-án 90 éves az MVSz, erre kiállítással készülünk. 

Megalakult a technikai bizottság, következő elnökségi ülésre hozzák javaslataikat. 

Következő elnökségi ülés tervezett időpontja: 2019. november 29., a ranglista díjkiosztó előtt 
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